



Air Canada Pilots Association  
Association des pilotes d'Air Canada

*Version française ci-dessous*

**Media Statement re: AC837 – Monday, February 3, 2020**

**The following comes from Captain Michael McKay, Chair, Master Elected Council:**

“Air Canada Pilots Association members are highly-skilled pilots who are trained and equipped to deal with issues that may arise during the course of operations.”

We have actively monitored this situation – including the safe return of passengers, crew and aircraft in Madrid – and we will support our members through the anticipated civil aviation investigation of this incident.

Additional questions are best directed to Air Canada.

-30-

For further information:

Julie Rolph  
Manager of Communications  
Air Canada Pilots Association  
1-800-634-0944 ext. 4025  
[jrolph@acpa.ca](mailto:jrolph@acpa.ca)

**Déclaration aux médias à propos du vol AC837 - Lundi 3 février 2020**

**Le commandant Michael McKay, président du Conseil des élus nationaux, a fait la déclaration suivante :**

« Les membres de l'Association des pilotes d'Air Canada sont des pilotes hautement qualifiés qui sont formés et équipés pour composer avec les situations pouvant survenir dans le cours des opérations. »

Nous avons suivi activement la situation - y compris le retour en toute sécurité des passagers, des membres d'équipage et de l'appareil à Madrid - et nous allons soutenir nos membres pendant l'enquête de l'aviation civile sur l'incident qui est à prévoir.

Il est préférable de poser les autres questions directement à Air Canada.

-30-

Renseignements :

Julie Rolph  
Chef des communications  
Association des pilotes d'Air Canada  
1-800-634-0944, poste 4025  
[jrolph@acpa.ca](mailto:jrolph@acpa.ca)